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REFERAT FAU MØTE 19. FEBRUAR 2019 

 

Tilstede fra FAU:: 

Øyvind, Andreas, Brit, Arve, Torgeir, Vibeke, Benedict, Marit, Linda, Ingvild, Safiya. 

 

Tilstede fra skole ledelsen: 

Kjerstin (Rektor) 

 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 

- Godkjent 

 

2. Informasjon fra skoleledelsen 

-Hele personalet har vært på studietur til Oxford. Bra utbytte både faglig og sosialt. Workshop med 

Martin Renton, fra Challenging Learning, i tillegg til skolebesøk. Skolen ønsker å jobbe fremover 

med «resiliens». Trene barn i problemløsing (kognitiv kondis), at de må bli flinkere til å prøve selv 

før de får hjelp fra en voksen.  

-Rektor har vært på møte ang områdesatsingen i Olsvik- og minner om Folkemøtet 6.3 på skolen.  

-Roger Valhammer, byråd for skole og barnehage, skal delta på «Matjungel» på SFO onsdag i 

vinterferien. 

 

3. Spørsmål til skoleledelsen 

a. Trivselslederstruktur mellomtrinnet 

- Begynner med dette i 4.klasse, etter jul. 2 elever som blir valgt i hver klasse, et halvt år av gangen. 

De står for leker og spill for å skape aktivitet i friminuttene, og de jobber for at alle blir tatt med i 

leken. De får delta på kurs en gang i året. Foresatte spør: Er det ikke slik at dette skal veksle mellom 

elevene? Det oppleves som at noen alltid blir valgt om og om igjen. Mulig å lage regler om at man 

ikke kan velges flere halvår på rad (innenfor samme skoleår, som minimum?) 

 

b. Bildedeling sosiale media: Spørsmål om mulig informasjon fra politiet på skolen 

- Kampanje fra Politiet/Kripos som heter «Delbart». Politiet kommer til skolen for å ha dette for  

9.klasse trinnet. «Barnevakten» har også lignende kampanjer om nettvett, som man kanskje kan 

spille inn som tema til foreldremøter i klassene, vår 2019. 

 

c. “Evnerike barn” - spørsmål fra forelder. 

- Diskutert i FAU, og rektor vurderer om det skal sendes noen ansatte på dette. 

 

d. Skolemelk 

- Skolen bør se på rutinene for henting og utdeling av melk, på skolen. Rektor ser på dette og gir en 

tilbakemelding på neste møte. 

 

e. Karakterer 

- Elever har fått med et skriv sammen med karakterutskrift, som sier noe om verdier og holdninger 

som ikke vises i karakterkortet. Praktisert i 8. og 9. trinn. Bør også gjøres på 10. trinnet. Skolen har 

fått positive tilbakemeldinger på dette. 

 

4. Tilbakemelding kvalitetsoppfølging – vurderingskryss- skolemiljø.  

- Møtet var todelt,  hvor FAU/elever var med frem til lunsj, før lærere og de oppmøtte fra 

fagavdelingen, fortsatte med resten av programmet. Alle som var med var veldig fornøyde med 

opplegget. Mye skryt til representantene fra elevrådet, som stilte på møtet. Flinke til å ta ordet, og 

legge frem sine synspunkter på en god måte. Både elever, foresatte og ansatte har sammenfallende 

oppfatning om hva Olsvik skole gjør bra- og hva som kan forbedres. Skolen er igang med å lage 

handlingsplan for 2019-20 ut fra sammendraget fra Kvalitetsoppfølgingen.  
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5. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget. 

- Andreas redegjorde referat fra SU/SMU møte 21.januar 2019. Spørsmål om uttak til skolelag i 

fotball. Hva er rutinene for uttak? Mulig å stille skolelag i andre idretter? 

 

6. Økonomistatus. 

- Kai er ny kasserer. Ikke tilstede på møtet. Utsetter derfor status på dette til neste møte. 

 

7. Informasjonssaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU. 

a. Natteravner Bergen Vest 

 

i. Natteravnstyret og krimfri påske 

- Blitt registrert i Brønnøysundregisteret. 5 i styret. Ønsker å få inn i «Klassekontakt-permen» noe 

om Natteravnene. Fått forespørsel om å delta på krimfri påske, 3 personer i fotpatrulje, og 2 

personer til å være med på biler som kjører rundt. Gjelder Skjærtorsdag, Langfredag og Påskeaften. 

«Aktiv påske» i Vadmyra-hallen samme dagene, med aktiviteter for barn og unge. Kontakte 

Olsvikåsen VGS, om de vil reklamere for at Natteravnene eksisterer, og om de vil bidra i Krimfri 

Påske. Rektor kan spille dette inn til ledelsen på VGS. 

 

ii. Klassekontaktmøte 7. mars 

- Drahjelp med å kalle inn til «ravning». Bidra med å holde styr på hvem som kommer, forfall etc. 

Andre tema? Må sende ut innkalling. 

 

b. Trafikkgruppen 

- Venter på innkalling fra Lars-Kristian (avd.leder SFO) om arbeid med trafikksikringplan for 

Skjenlia. Avventer også litt hva som blir sagt på folkemøte om «Områdesatsing Olsvik». Diverse 

områder hvor man ønsker overgansfelter etc. Området ved Godviksvingen, Leirvikåsen osv. 

 

c. Skolemiljøgruppen 

 

i. Byttedag 

- 11.April 2019 blir det byttedag. Neste møte i gruppen vil omhandle organisering av dette. 

 

d. Arrangementsgruppen 

 

i. 17. mai 

- Konstituert nytt styre. De jobber med program dagen. Vil komme tilbake med mer informasjon når 

det nærmer seg. 

 

8. Skolefotograf – tilbud 

- Man går for Foto Norden. Andreas svarer dem på tilbudet som er gitt. Skolen kan ikke 

videreformidle personopplysninger på elever/foreldre til fotograf pga. GDPR. For å få gjøre dette så 

må skolen sende ut skjema om deling av opplysninger, og samtykke til fotografering. Dette gjøres 

av Rektor. 

 

9. Formidling gitarkurs 

- FAU promoterer ikke denne aktøren. De er tilstede på skolen allerede. De får låne lokaler av 

skolen, ved Rektor etter avtale med henne. 

 

10. Eventuelt. 

- Skolebyråd, Roger Valhammer, vil komme på besøk. Forsøke å kalle han inn til neste FAU møte, 

som blir etter «Folkemøte Olsvik 6.mars». 
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- Ventilasjon og uteområde:  Ventilasjon meldes inn hver gang man har vernerunde/HMS runder. 

Stort og omfattende arbeid som må til, hvis dette skal utbedres på hovebygget.  

-Venter stadig på hva som skjer i fortsettelsen av arbeidet med ventilasjon på Skjenlia bygget. 

Anbudsrunde utført for uteområder. Avventer tilbakemelding fra etaten som kjører denne prosessen. 

 

NESTE MØTE TORSDAG 21.MARS kl 18:00-20:00, på Olsvik Skole. 


